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Bestuurlijk Overleg NOC*NSF en

Datum: 10 november 2020, 9.30- 10.30

Aanwezig: NOC*NSF

VWs:

i’ i’

Overleg stond met name in het teken van kennismaken en bijpraten over de belangrijkste

onderwerpen die nu en op langere termijn op de agenda staan.

buiten verzoek

Opstart sportsector

-  Sportsector komt met een plan (routekaart) hoe de sport weer kan worden opgestart als de

maatregelen straks versoepelen. Risico is dat als huidige maatregelen (alleen in groepjes van

2 sporten) dat de verenigingsstructuur onder druk staat en veel leden uiteindelijk zullen

afhaken. Belangrijk hierbij te benadrukken dat routekaart van het kabinet leidend is. Insteek

van de sportsector is overigens niet om te onderhandelen, maar wel om met elkaar scherp te

hebben welke stappen als eerste nodig zijn.

- De vitaliteit die sport en bewegen kan hebben voor de samenleving om mensen weerbaar,

vitaal en gezond te houden wordt hierbij benadrukt.
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Topsport

- Goede samenwerking met VWS wordt benadrukt

- Internationale competities zijn nu beperkt. Ook hebben sporters voor OS en PS zich nog niet

kunnen plaatsen. De momenten om zich nog te kunnen plaatsen worden schaars en

bovendien ontstaat er een non level playing fieldERF Lo eeft aan dat gezien de bizarre

situatie er op dit moment grenzen zitten aan wat we hieraan kunnen doen

-  Anti-doping testen worden gezien de situatie beperkt uitgevoerd wat op termijn een zorg

kan zijn.
-  Begroting staat onder druk, mede vanwege het succes van topsporters. Ook sponsoren zijn

een aandachtspunt. NN is nog geen sponsors kwijtgeraakt, maar makt wel met hen nieuwe

plannen hoe e.e.a. met elkaar vorm te geven.

-  VWS geeft aan dat scherpe keuzes gemaakt moeten worden tav de begroting; met name in

deze situatie zijn er grenzen aan de rijksbegroting. Neemt niet weg dat als corona straks op

zijn eind loopt kritisch hiernaar te blijven kijken.
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buiten verzoek

Sportakkoord en Bewegen nieuwe normaal

- NN geeft aan ook in het nieuwe kabinet aandacht te willen vragen voor de waarde van sport

en bewegen. Met name de verbinding tussen sport en het preventieakkoord is hierbij

belangrijk.


